
Beste mensen.

Voor het vragenuurtje hebben wij, vooralsnog, twee vragen die wij daar gaan stellen:

1)

vragensteller: Ger Kruger
onderwerp museum Rijswijk.

Vraag over de stand van zaken inlossing van de door door de gemeente overgesloten hypotheek. / 
afspraken nagekomen/ pandrecht etc.
Vraag over de stand van zaken over de voorgenomen horeca activiteiten
Vraag over alternatieve inkomstenbronnen genereren ( digitale rondleidingen etc)
Vraag over het niet nakomen van toezegging voor kwartaalreportages aan de Raad.

2)

vragensteller: Arno v.d. Berg
onderwerp AZC

De overeenkomst met COA is aangegaan voor drie jaar met twee jaar verlenging.
De Raad heeft motie aangenomen dat het bij maximaal 5 jaar zal blijven waarna het AZC dient te 
worden gesloten en terrein beschikbaar komt voor andere zaken.

Vraag over de procedure om de overeenkomst te beëindigen.

Groet,
Ger Kruger
fractievoorzitter Beter voor Rijswijk
-- 
Met vriendelijke groet
Ger Kruger
 


